
 
 

Ik ben Douwe Keegstra, 42 jaar en sinds 2003 lid van de gemeenteraad van Kollumerland 
c.a. voor de ChristenUnie.  Samen met mijn vrouw Etina en vier kinderen (twee meiden en 
twee jongens) woon ik al meer dan 12,5 jaar met veel plezier in Kollumerzwaag. 
 
Ik ben opgegroeid op het melkveehouderijbedrijf van mijn ouders in het buurtschap 
Dijkshorne behorend bij het dorp Ee.  
 
Na mijn studie milieukunde aan het Van Hall Instituut te Groningen ben ik als één van de 
laatste dienstplichtigen nog in militaire dienst geweest. Daar heb ik nog een 
vrachtwagenrijbewijs van overgehouden. Vervolgens heb ik tot 2000 bij Ingenieursbureau 
Oranjewoud gewerkt. Sinds eind 2000 ben ik onder meer als projectleider actief in de 
gemeente Dongeradeel.  
 
Al vele jaren ben ik actief betrokken bij de ChristenUnie. Ik heb me eigenlijk al vanaf jonge 
leeftijd al wel steeds meer in de rol van overheid en politiek geïnteresseerd. Ik ben in 2003 
raadslid geworden in Kollumerland c.a. om mij vanuit het algemeen belang actief in te zetten 
voor een betere toekomst voor zowel jongere als oudere inwoners.  
 
Als raadslid wil ik graag heldere en verantwoorde keuzes kunnen maken vanuit een 
Christelijke levensovertuiging. Hierbij vind ik dat we als raadsleden ook vanuit een coalitierol 
zo nu en dan best wel eens kritisch mogen zijn op voorstellen van het college van 
burgemeester en wethouders aan de gemeenteraad.  
 
Netwerken vind ik in mijn rol als volksvertegenwoordiger van groot belang om optimaal te 
kunnen functioneren als raadslid. Ik vind het van groot belang om contact te houden met 
bijvoorbeeld besturen van plaatselijke belangen en serieus rekening te houden met de 
inbreng van burgers, bedrijven en instellingen bij actuele vraagstukken. 
 
In Kollumerland c.a. mogen we wel eens wat enthousiaster zijn over onze prachtige dorpen. 
Elk dorp heeft een eigen karakter en de inwoners zijn veelal bereid om iets te betekenen 
voor hun eigen woonomgeving. Ook de samenwerking tussen buurdorpen is een sterk punt 
van onze gemeente. 
 
Van groot belang vind ik dat we als gemeente de bedrijven in onze gemeente daar waar 
mogelijk faciliteren en perspectief blijven bieden. Indirect investeren we daarmee in nieuwe 
banen en behoud van bestaande banen. Dit kan door actief mee te denken met kleine en 
grotere bedrijven die willen investeren in een beter toekomstperspectief. Juist in de 
faciliterende rol kan ons gemeentebestuur in mijn visie meer durf en daadkracht tonen. Ik zie 
de aanpak van de werkloosheid onder zowel jongeren als ouderen als één van de grootste 
uitdagingen voor de nabije toekomst. 
 
Voor de komende jaren heeft Kollumerland c.a. steeds meer zorgtaken uit te voeren met een 
beperkte(re) hoeveelheid geld. Hierbij zal voor de betaalbaarheid van verschillende 
zorgbehoeftes de komende steeds meer samengewerkt worden met vrijwilligers. Ook de 
samenwerking met bijvoorbeeld kerken in de dorpen kan hierbij de komende jaren verder 
versterkt worden.  
 
Voor een gemeente als Kollumerland c.a. wordt het de komende jaren net als veel andere 
gemeenten financieel steeds moeilijker verdere rijksbezuinigingen op te vangen en nieuwe 
taken zonder voldoende geld toch op een goede manier uit te voeren. Een fusie van 
gemeenten kan bij dit alles de komende jaren wel eens snel dichterbij komen om de kwaliteit 
van bijvoorbeeld zorg en voorzieningen zoveel mogelijk op peil te houden en tegelijkertijd de 
kosten voor de inwoners zo laag mogelijk te houden. 



 
Los van de gemeente als instelling is het vooral aan burgers en instellingen om de eigen 
identiteit van dit gebied vast te houden en te versterken. We kennen in de dorpen veel 
algemene instellingen en ook identiteitsgebonden instellingen als scholen. 
 
Christelijke instellingen binnen onze gemeente mogen in mijn visie wel wat duidelijker 
uitkomen voor hun eigen identiteit. Daarmee wordt immers ook duidelijker wat het verschil is 
met algemene instellingen. Het zou eigenlijk vanzelfsprekend moeten zijn de keuze voor de 
eigen identiteit steeds opnieuw te maken en ook te durven blijven uitdragen. 
 
Binnen een gemeente spelen in tegenstelling tot de landelijke politiek veel minder ethische 
kwesties. Desondanks zijn er wel duidelijke verschillen tussen de vijf partijen in de 
gemeenteraad van Kollumerland c.a. Soms zijn die verschillen overbrugbaar, maar in andere 
gevallen moeten we elkaars verschil van opvatting accepteren. 
 
Het raadslid zijn is een belangrijke functie wat je naast je eigen werk vooral ’s avonds in je 
vrije tijd doet. Voor die taak is een beperkte wettelijke vastgelegde onkostenvergoeding van 
toepassing. Het tijdsbeslag van het raadswerk in combinatie met een drukke baan bij een 
andere gemeente gaat soms wel eens ten koste van de beschikbare tijd voor mijn eigen 
gezin. Hierbij hebben Etina en de kinderen hebben mijn inzet voor de raad in Kollumerland 
c.a. de afgelopen jaren indirect mede mogelijk gemaakt. 
 
Ik heb besloten het de komende tijd iets rustiger aan te gaan doen. Voor hobby’s heb ik de 
laatste jaren nauwelijks meer tijd. Eigenlijk is de politiek steeds meer een soort van 
tijdrovende ‘hobby’ geworden. Bij de komende verkiezingen heb ik het bestuur gevraagd om  
een iets lagere plek op de kieslijst van de ChristenUnie Kollumerland c.a. Daarmee heb ik 
indirect ook ruimte gemaakt voor andere veelbelovende nieuwe mensen op verkiesbare 
plekken.  
 
Ik kijk op dit moment terug op een waardevolle jarenlange ervaring als gemeenteraadslid met 
in de laatste jaren een extra rol als vice-voorzitter van de raad van onze mooie gemeente 
Kollumerland c.a.  
 
 
 
 


